

**HİZMET AKDI İLE BİR İŞVERENE VEYA KAMU KURUMUNA BAĞLI OLARAK ÇALIŞAN SERBEST MUHASEBECİ MALİ MÜŞAVİRLER İÇİN
01.01.2026-31.12.2026 TARİHLERİ ARASINDA UYGULANMAK ÜZERE
ASGARİ ÜCRET TARİFESİ**

GÖREV / UNVAN	MUHASEBE UZMANI											
Kıdem Yılı	1 – 5 Yıl			6 – 10 Yıl			11 – 15 Yıl			15 ve Üzeri Yıl		
Çalışan Sayısı	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla
Üretim	77.805,00	92.456,00	108.654,00	80.899,00	98.007,00	115.333,40	85.631,00	103.922,00	122.304,00	90.363,00	109.655,00	128.947,00
Alım / Satım/ Hizmet	77.805,00	80.990,00	95.186,00	77.805,00	86.632,00	101.829,00	80.698,80	97.952,40	115.388,00	90.363,00	109.655,00	128.947,00
İnşaat / Taahhüt	77.805,00	86.632,00	101.920,00	77.805,00	92.365,00	108.654,00	80.698,80	97.952,40	115.388,00	85.631,00	103.922,00	122.304,00
Denetim	77.805,00	0,00	0,00	77.805,00	0,00	0,00	80.698,80	0,00	0,00	93.366,00	0,00	0,00
SMMM-YMM Bürosu	77.805,00	0,00	0,00	77.805,00	0,00	0,00	80.698,80	0,00	0,00	93.366,00	0,00	0,00

GÖREV / UNVAN	MUHASEBE MÜDÜR YARDIMCISI (Orta Düzey Yönetici)											
Kıdem Yılı	1 – 5 Yıl			6 – 10 Yıl			11 – 15 Yıl			15 ve Üzeri Yıl		
Çalışan Sayısı	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla
Üretim	90.344,80	109.655,00	128.947,00	95.004,00	115.388,00	135.772,00	104.522,60	126.890,40	149.240,00	114.023,00	138.411,00	162.890,00
Alım / Satım/ Hizmet	85.631,00	100.282,00	122.304,00	90.363,00	109.655,00	128.947,00	95.004,00	115.388,00	135.772,00	104.468,00	126.945,00	149.331,00
İnşaat / Taahhüt	87.633,00	102.011,00	124.943,00	91.364,00	110.747,00	130.221,00	99.827,00	121.212,00	142.506,00	109.200,00	125.944,00	156.156,00
Denetim	95.186,00	0,00	0,00	109.564,00	0,00	0,00	125.944,00	0,00	0,00	144.781,00	0,00	0,00
SMMM-YMM Bürosu	95.186,00	0,00	0,00	109.564,00	0,00	0,00	125.944,00	0,00	0,00	144.781,00	0,00	0,00

GÖREV / UNVAN	MUHASEBE MÜDÜRÜ (Üst Düzey Yönetici)											
Kıdem Yılı	1 – 5 Yıl			6 – 10 Yıl			11 – 15 Yıl			15 ve Üzeri Yıl		
Çalışan Sayısı	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla	0-50	51-250	250 den Fazla
Üretim	151.879,00	184.730,00	217.035,00	161.343,00	195.923,00	230.412,00	170.898,00	207.389,00	244.062,00	180.362,00	219.037,00	257.621,00
Alım / Satım/ Hizmet	142.506,00	172.900,00	203.476,00	151.879,00	184.457,00	217.035,00	161.343,00	195.923,00	244.062,00	170.898,00	207.389,00	244.062,00
İnşaat / Taahhüt	133.042,00	161.434,00	190.190,00	142.506,00	172.900,00	203.476,00	151.879,00	184.457,00	217.035,00	161.343,00	195.923,00	244.062,00
Denetim	122.759,00	0,00	0,00	141.232,00	0,00	0,00	162.344,00	0,00	0,00	186.732,00	0,00	0,00
SMMM-YMM Bürosu	122.759,00	0,00	0,00	141.232,00	0,00	0,00	162.344,00	0,00	0,00	186.732,00	0,00	0,00

NOTLAR

- 1- Tarifedeki ücretler net tutarlardır.
- 2- İyi derecede yabancı dil bilen ve işyerindeki mesleğini yürütürken kullanan Meslektaşlar için tarifedeki ücretler %10 artırılarak uygulanır.
- 3- Hizmet akdi olan işverenin dışında, aynı gruba bağlı (Holding, Grup Şirketleri, Şirketler Topluluğu vb.) şirket muhasebe işlerini yürüten SMMM'ler için tarifedeki ücretler %20 artırılarak uygulanır.
- 4-Tarifedeki ücret küsuratları 5 TL olarak yukarıya tamamlanır.
- 5- Tarifede yer almayan unvanlar ile çalışanlar en az birinci kademedeki (Muhasebe Uzmanı) ücretlendirilir.
- 6- İşveren ile Meslek mensubu arasında görev tanımlı bir İş Sözleşmesi yapılır.
- 7- Bu tarife, ASMMMO Kamu ve Özel Kesim Çalışanlar Komisyonu'nun 19/01/2022 tarihli toplantısında alınan kararla;
- a) 2021 yılında yapılan işe girişler ve/veya bu tarifeye bağlı sözleşmeler için geçerli olup; bu kapsamda 2022 yılı için güncellenmiştir.
- b) Kazanılmış hakların korunması esasıyla, 2020 yılı ve öncesi yapılan sözleşmelerde odamız internet sitesinde daha önce ilan olunan 2020 yılı tarifiesi esas alınarak hesaplama yapılacaktır. Sonraki her yıl belirlenecek ücret, bir önceki yıl değerlenerek bulunmuş ücretin ilgili yılda ilan olunan değerlendirme oranı kadar artırılması suretiyle hesaplanacaktır.
- 8- 2026 Yılı İçin uygulanacak olan bu tarife ASMMMO Kamu ve Özel Kesim Çalışanlar Komisyonu'nun 07.01.2026 tarihli toplantısında alınan kararla belirlenmiş olup her koşulda en düşük asgari ücret memur maaşından az olmayacaktır.
- 9- Türkiye geneli uygulanan asgari ücrete yılda birden fazla zam yapılması halinde artış oranı kadar belirtilen ücretlere zam yapılır.
- 2021 yılı için belirlenmiş değerlendirme artış oranı %15 'dir.
- 2022 yılı için belirlenmiş değerlendirme artış oranı %36,20'dir
- 2023 yılı için belirlenmiş değerlendirme artış oranı %122,93'dır.
- 2023 yılı 2. yarısı için % 35 oranında artış yapılmıştır.
- 2024 yılı için belirlenmiş değerlendirme artış oranı %64,77'dir.
- 2025 yılı için belirlenmiş değerlendirme artış oranı %30,00'dur.
- 2026 yılı için belirlenmiş değerlendirme artış oranı %40,00'tir.

-2026 yılı için belirlenmiş